
Referat fra generalforsamling i Åben Dialog Danmark  

3. april 2024 kl. 17-18. Generalforsamlingen foregik virtuelt. 
 

Deltagere: Line, Benjamin, Carla, Colleen, Helle, Karen, Karina, Lone, Bodil, Rita, Sabrina, Pernille. 

 

1. Valg af dirigent og referent 

• Pernille blev valgt til dirigent og Line blev valgt til referent 

 

2. Forpersonens beretning  

• Line præsenterede beretningen og foreslog at kommentarer og respons på beretningen blev gemt 

til efter de øvrige punkter. Beretningen kan læses i særskilt dokument. 

 

3. Behandling af indkomne forslag  

• Bestyrelsen stillede forslag til nogle ændringer af foreningens vedtægter. Formålet med 

ændringerne er at gøre det muligt for bestyrelsen at beslutte, at foreningen skal have en 

økonomi. Desuden blev der foreslået en forskudt valgperiode for bestyrelsesmedlemmerne, så 

alle ikke er på valg det samme år.  

• Forslagene blev drøftet og vedtaget. 

 

4. Valg af bestyrelsesmedlemmer  

• Mie Leer stillede op til bestyrelsen. Da hun ikke havde mulighed for at deltage i 

generalforsamlingen, havde hun sendt en beskrivelse af sig selv og sin begrundelse for at stille op. 

Mie blev valgt sammen med Karina og Colleen (Begge har i forvejen deltaget i bestyrelsesarbejdet 

det seneste år, da de blev valgt som suppleanter på den stiftende generalforsamling, men i 

praksis har fungeret som fuldgyldige bestyrelsesmedlemmer siden da).  

• Med den netop vedtagne vedtægtsændring betyder det, at Mie, Karina og Colleen nu er valgt for 

en to-årig periode og at de øvrige tre bestyrelsesmedlemmer: Benjamin, Rita og Line sidder til 

næste års generalforsamling, hvor der vil være valg til disse pladser. 

 

Fortsættelse af punkt 2.  

• Drøftelsen af forpersonens beretning havde fokus på, at bestyrelsen har nået mange ting i 

foreningens første leveår. Samtidig har der været flere ideer, end der er tid og kræfter til. Bl.a. er 

der et ønske om at få skabt en lille økonomi for foreningen, men det har endnu ikke været muligt 

at finde nogen, som vil påtage sig opgaven med at være kasserer. 

 

5. Eventuelt  

• Der var ikke noget til eventuelt 

 

 

Referatet er godkendt af bestyrelsen på det konstituerende bestyrelsesmøde d. 22. april 2024 


